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Dato: 21.10.2024  
Deres ref.:  

Vår ref.: 13/1087 / 24/34793 / BARGER  
 
Til: 
 Anita Ellefsen Hus     
Ann Kristin Barka Dale     
Anne Katariina Torgersen     
Bjørg Rake Nag     
Bjørn Sølve Barka     
Camilla Hjorteland     
Camilla Vervik Barka     
Endre Heng     
Gaute Garsjø  4100 JØRPELAND  
Gustav Skjæveland     
Jeanine Svensen  4100 JØRPELAND  
Kjell Evensgård     
Odd Bjerga     
Solveig Barka     
Åshild Rønnevik     
 
 
 
 
Referat fra samarbeidsutvalg 15. oktober 2024 Fjelltun skole 
 
Til stede: Anita E. Hus, Ann Kristin B. Dale, Anne K. Torgersen, Bjørg R. Nag, Bjørn S. 
Barka, Camilla Hjorteland, Camilla V. Barka, Endre Heng, Gaute Garsjø, Gustav 
Skjæveland, Johanna R. Aske, Benjamin U. Lendengen, Åshild Rønnevik, Gerd N. Barka. 
 
Forfall: Jeanine Svensen, Kjell Evensgård, Odd Bjerga 
 
Sak 17/2024 Godkjenning av referat: Ingen merknader til referat 
 
Sak 18/2024 Saker fra skolen: 
Økonomi – Regnskapstall fra 15.10.24 ble presentert: 

mailto:postmottak@strand.kommune.no
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• Bemanning - I perioden august 2024 til høstferien har virksomheten ikke brukt 
eksterne vikarer eller ekstrahjelp. Dette har resultert i betydelig reduksjon i utgifter til 
vikarer sammenlignet med vårhalvåret. Virksomheten har opprettholdt normal drift, og 
har ikke måttet permittere elever i perioden. Styrkningstimer og t-timer går ut for å 
sikre at alle klasser har lærer til enhver tid. Lærerne avviksrapporterer i Compilo når t-
timer utgår. Det er et håp om at vi skal klare å gi utgåtte t-timer tilbake til enkeltelever 
når vi får flere lærere tilbake fra permisjon til våren. Personalet melder om at det er 
krevende med omstilling, og at det merkes godt at det er mindre voksne i 
klasserommene våre.  

• Satsninger/prosjekter – Virksomheten står midt i arbeid med TV-aksjonen og er 
takknemlig for god hjelp fra FAU i forbindelse med pensjonistkafe. FAU har skaffet 
mange kaker til kafeen. Elevrådet har gjort en formidabel jobb med å skaffe premier 
til basar, kuttet grønnsaker og kylling til kyllingsuppe, gjennomført skoleløp osv. Årets 
resultat ser ut til å overstige alle forventninger. Sjette og sjuende trinn jobber også 
iherdig med First Lego League (FLL). Skole arrangerer lokal turnering 31. oktober og 
1. november. Ordfører og kommunedirektør er invitert til å overvære deler av den 
lokale turneringen 1. november. Fjelltun skole sender de fire beste lagene videre til 
regional turnering på Vitenfabrikken i Sandnes 9. november. Kjell Evensgård har fått 
tre sponsorer til årets FLL arbeid. Westcontrol, Rogaland Sparebank og Havila 
Biogass. Kjell har også fått til at sjette trinn fikk hjelp av programmerer fra 
Westcontrol og besøk av Strandbuen.  

 
Sak 18/2024: Saker fra FAU 

• Trafikksikkerhet – FAU er svært fornøyd med at elever ved skolen har laget 
vennligsinnede bøter som blir lagt på feilparkerte biler i skoleområdet. Enkelte bilister 
har betalt bot pålydende kr 50 inn til FAU sin konto. FAU ønsker at skolen sender ut 
kart og beskrivelse over hvor en kan parkere og hvor en skal slippe av elever. FAU 
ønsker også at skolen setter ut «bom» utenfor inngang Nord for å hindre parkering 
her. Dette området er forbeholdt varelevering. Foreldrerepresentanter ønsket også at 
det ble sendt ut en påminnelse om at bilister på Fjelltunveien har vikeplikt for biler 
som kommer ut av Kiss and Ride. 

• FAU har bestilt Barnevakten til skolen tirsdag og onsdag uke 48. Elevene på 3. til 7. 
trinn vil få undervisning fra organisasjonen. 

• Uke 50 blir den store «grøtuka» ved Fjelltun. Ulf er behjelpelig med å koke grøt, men 
dette forutsetter at andre bidrar med ryddig og servering. FAU står for kostnaden ved 
innkjøp.  

• Elevrådet - er positive til gå/sykkelkampanje. De foreslår å lokke med premie til beste 
klasse. Elevrådet er mer skeptiske til åpen dag som innebærer mye arbeid og 
tilstedeværelse utenom ordinær skoletid.  
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Sak 19/2024 Eventuelt 

• Målformdebatt – mange representanter i samarbeidsutvalget har valgt nynorsk for 
sine barn. Det kommer imidlertid frem i debatten at flere har valgt nynorsk på 
grunnlag av andre ting enn selve målformen. Sosiale hensyn og god 
klassesammensetning blir av flere fremhevet som gode argumenter. Andre har valgt 
nynorsk for språket sin del.  

 
 
 
Med hilsen 
 
 
Gerd Næss Barka 
rektor 
Fjelltun skole 
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og krever ikke signatur. 
 
 
 
 
 


